
Vraag over overheveling beschermd wonen naar gemeentes. 

Er bestaat fikse onduidelijkheid over de daadwerkelijke datum van overheveling van 

beschermd wonen vanuit de centrumgemeentes (43) naar iedere individuele gemeente. 

De meeste bronnen geven aan dat dit vanaf 01-01-2020 gaat gebeuren. Vraag is hoe dit 

zit voor Gemert-Bakel? Is daar rekening mee gehouden in het beleid en de begroting 

voor komend jaar ? Als blijkt dat de afschaling beschermd wonen van de 

centrumgemeentes naar de lokale gemeentes niet is meegenomen dan willen we graag 

weten waarom niet. 

 


